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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 27 JUNI 2019 
 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny 
Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Werner Raskin, burgemeester 
Christiaan Hex, raadslid 
 

 
Vanaf punt 2 is raadslid Carine Moors aanwezig. 
 Vanaf punt 11 verlaat raadslid Michel Vanroy de zitting. 
Vanaf punt 12 is raadslid Serge Voncken aanwezig. 
Vanaf punt 12 is raadslid Michel Vanroy aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 21u05 
 
Raadslid Fons Capiot kaart aan dat burgemeester Werner Raskin voor de 2de maal op rij afwezig is op de 
gemeenteraad. Hij vindt dit niet kunnen temeer omdat vandaag de goedkeuring van de jaarrekening 2018 op de 
agenda staat en de burgemeester bevoegd is voor financiën. Hij vraagt voorzitter Jordi Boulet of hij dit een 
normale gang van zaken vindt en stelt hem ook de vraag of hij als voorzitter de gemeenteraad niet beter had 
samengeroepen op een moment dat de burgemeester wel aanwezig kon zijn. 
 
Voorzitter Jordi Boulet antwoordt dat hij raadsleden die om privé-redenen niet aanwezig kunnen zijn niet kan 
verplichten om toch te komen. De bevoegdheden van burgemeester Werner Raskin worden overgenomen door 
waarnemend burgemeester Yves Croux. 
 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (gemeente) - Belasting op het weghalen van allerhande afvalstoffen achtergelaten op niet-

reglementaire plaatsen of tijdstippen, of in niet-reglementaire recipiënten - Opheffing van het 
reglement - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om het gemeenteraadsbesluit van 28 februari 2013 waarbij een 
belasting wordt gevestigd op het weghalen van allerhande afvalstoffen achtergelaten op niet-reglementaire 
plaatsen of tijdstippen of in niet-reglementaire recipiënten op te heffen. De toezichthoudende overheid is van 
mening dat een forfaitaire vergoeding voor het opruimen van een sluikstort niet aanvaardbaar is. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt op basis van wat deze beslissing wordt genomen. Op welke manier heeft het 
Agentschap Binnenlands Bestuur, als toezichthoudende overheid, laten weten dat dit belastingreglement niet 
langer aanvaardbaar is? Dat is niet terug te vinden in het dossier. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat het Agentschap Binnenlands Bestuur deze boodschap per mail heeft 
overgemaakt. De email is beschikbaar bij de financieel directeur indien gewenst. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt naar welk alternatief er voorhanden is na de afschaffing van dit belastingreglement. 
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Hiervoor verwijst schepen Yves Croux naar het volgende punt op de agenda van de gemeenteraad waarbij het 
retributiereglement voor prestaties uitgevoerd door gemeentepersoneel wordt aangepast. Ingeval van een 
sluikstort zullen de opruimkosten doorgerekend worden. Op termijn zal het gemeentebestuur werk maken van 
een GAS-reglement in samenwerking met Bilzen en Riemst. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of er dan voorlopig geen hiaat is. 
 
Schepen Bert Vertessen herhaalt dat de kosten verrekend zullen worden via het retributiereglement. Maar de 
gemeente Hoeselt kan inderdaad tijdelijk 70,00 EUR minder aanrekenen bij een sluikstort. 
 
Raadslid Jasper Goffin dringt erop aan van dit nauwgezet toe te passen en op te volgen. Het tegen gaan en 
aanpakken van sluikstorten is een belangrijk topic voor de Hoeselaren. En van het aangehaalde GAS-reglement 
dient zo snel mogelijk werk gemaakt te worden. 
 
 
Raadslid Carine Moors is aanwezig. 
 
02 Financiën (gemeente) - Retributie voor prestaties uitgevoerd door gemeentepersoneel - Aanpassing van 

het besluit van 28 februari 2013 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om in het retributiereglement voor prestaties uitgevoerd door 
gemeentepersoneel bijkomend op te nemen dat ingeval van sluikstorten de retributie verschuldigd is door 
degene die het misdrijf beging. 
 
 
03 Financiën (gemeente) - Rapportering financieel directeur ingevolge visumplicht - Boekjaar 2018 - 

Kennisgeving 
 
In uitvoering van artikel 177 van het Decreet Lokaal Bestuur neemt de gemeenteraad kennis van de rapporten 
opgesteld door de financieel directeur over de uitvoering van de visumplicht. Het betreft het rapport over het 1ste 
semester 2018 en het rapport over het 2de semester 2018. 
 
 
04 Financiën (gemeente) - Vaststelling jaarrekening 2018 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt jaarrekening 2018 unaniem goed en neemt kennis van de verklarende 'toelichting' bij 
jaarrekening 2018. 
 
De jaarrekening 2018 toont volgende saldi: 
budgettair resultaat boekjaar 108.245 EUR 
gecumuleerd budgettair resultaat boekjaar 8.386.980 EUR 
resultaat op kasbasis  8.123.770 EUR 
autofinancieringsmarge  692.713 EUR 
balanstotaal  34.298.869 EUR 
overschot van het boekjaar 131.577 EUR 
 
Schepen Yves Croux licht de jaarrekening 2018 toe. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat in de jaarrekening o.a. staat dat de administratieve opmaak van het RUP 
Recyclagepark is afgerond in 2014, dat de administratieve opmaak van het RUP Industriezone 4 is afgerond in 
2015 en dat de gemeente Hoeselt vanaf 2016 gronden zal verwerven in agrarisch gebied. Vervolgens zal men dan 
een deel van deze gronden ter beschikking stellen van Limburg.net voor de realisatie van een nieuw recylagepark. 
Raadslid Fons Capiot citeert daarop volgende passage uit de jaarrekening: 'Een externe projectontwikkelaar heeft 
in de voorbije periode heel wat percelen grond verworven in de zone die is opgenomen in het RUP Handelszone. 
Aanleiding is ongetwijfeld de recente visie van de hogere overheden dat naast de initiatiefnemers van een RUP (in 
casu het gemeentebestuur) ook eigenaars van percelen gelegen in dat RUP mogen overgaan tot de realisatie van 
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de beoogde doelstellingen. De projectontwikkelaar in kwestie heeft aangegeven dat hij de realisatie beoogt van 
een handelszone inclusief woongelegenheden. Eind 2018 lijkt het onwaarschijnlijk dat het bestuur alsnog zal 
overgaan tot een onteigeningsprocedure om zelf de betreffende gronden te verwerven en daarna te koop aan te 
bieden.' Dus, stelt raadslid Fons Capiot, met andere woorden en voor alle duidelijkheid: er gaat wel degelijk een 
RUP Handel komen, het gaat gerealiseerd worden door een projectontwikkelaar en de gemeente Hoeselt gaat er 
geen geld aan verdienen. Hetzelfde is trouwens aan het gebeuren op de industriezone waar een industrieel 
gronden aan het opkopen is om vervolgens zelf een project te realiseren. En al dat geld, al die centen worden - 
aldus raadslid Fons Capiot - door de neus geboord van de Hoeselaren door het getalm van het gemeentebestuur. 
Hierop is hij gestopt met het lezen van de jaarrekening 2018. Dit is verschrikkelijk, het is niet om aan te zien. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt hierop dat raadslid Fons Capiot een terechte opmerking maakt. De gemeente 
Hoeselt heeft inderdaad vertraging opgelopen bij de ruimtelijke uitvoeringsplannen. Men is effectief de nodige 
hindernissen tegen gekomen tot en met wijzigingen in de onteigeningswetgeving toe. De schepen moet erkennen 
dat het idee van winsten te maken op gronden niet meer realistisch is. Een lokaal bestuur moet zich eerder 
afvragen 'Wat willen we op die locatie?'. Het gemeentebestuur wil langs de Tongersesteenweg een handelszone. 
Die zal er komen via een projectontwikkelaar en de gemeente zal hier geen winst op maken. Hier zal rekening 
mee gehouden moeten worden bij de opmaak van het meerjarenplan 2020-2025. Schepen Yves Croux wil nu 
echter prioriteit geven aan de realisatie van het RUP Recylagepark. En de andere projecten zullen dan ten gepaste 
tijde volgen. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt vervolgens op dat de inkomsten van de aanvullende personenbelasting al enkele 
jaren in dalende lijn gaan. Ligt dit aan de taxshift of moet het effect daarvan ook nog komen? 
 
Schepen Yves Croux bevestigt dat dit voornamelijk te wijten is aan de taxshift. Dat zet zich nog door tot 2021 en 
zal de gemeente Hoeselt 350.000 EUR kosten. De hogere overheid maakt het zichzelf makkelijk. Ze schuiven 
steeds meer taken naar de lokale besturen, maar geven minder middelen. 
 
Raadslid Marc Bamps stelt ook vast dat er de afgelopen jaren eigenlijk weinig investeringen gebeurd zijn als je de 
courante investeringen in gemeentewegen en gemeentelijke voertuigen weg laat. 
 
Schepen Yves Croux bevestigt deze vaststelling. Dit ligt aan het feit dat er veel financiële middelen gekoppeld zijn 
aan de grote projecten. Door de aangehaalde vertragingen, de hindernissen waar men op gebotst is en de 
beperkingen van het ambtelijk apparaat zijn deze kredieten grotendeels ongebruikt gebleven. De schepen wil er 
werk van maken om deze projecten stap voor stap uit het slop te trekken. 
 
Raadslid Jasper Goffin stelt zich grote vragen bij dat voornemen. Kan je dit wel waarmaken? Het is duidelijk dat dit 
de afgelopen 6 jaar al zeer moeilijk was. Hoe ga je dit dan voor mekaar krijgen in de komende 6 jaar? Het 
gemeentebestuur zal creatief moeten zoeken naar externe hulp van specialisten of een vorm van samenwerking 
met andere gemeenten of instanties. 
 
Schepen Yves Croux bevestigt dat dit momenteel al volop gebeurt. Er wordt gebruik gemaakt van gespecialiseerde 
advocaten- en studiebureaus en het gemeentebestuur zal verder zoeken naar samenwerkingsmogelijkheden. 
Wellicht zal er in het meerjarenplan weinig tot geen ruimte zijn voor nieuwe projecten. Niettemin zal het 
schepencollege een goed en duidelijk meerjarenplan 2020-2025 trachten op te maken. 
 
 
05 Financiën (gemeente) - Verzoek tot terugname B-aandelen Nuhma cvba - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om bij Nuhma cvba een verzoek in te dienen tot terugname van alle 
26.896 B-aandelen. 
 
De gemeente Hoeselt beschikt over 134.480 aandelen in Nuhma cvba, zijnde 107.584 A-aandelen 
(vertegenwoordigen vast kapitaal) en 26.896 B-aandelen (vertegenwoordigen variabel kapitaal). Vanaf 
01/01/2019 kunnen de aandeelhouders uit het variabel kapitaal van Nuhma treden. De beslissing tot uittreden 
moet evenwel genomen worden tegen 30/06/2019. Overeenkomstig een beslissing van de Raad van Bestuur van 
Nuhma kunnen er over boekjaar 2019, in totaal over alle aandeelhouders samen, maximaal 352.400 B-aandelen 
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worden teruggenomen. Indien er meer aandelen worden teruggevraagd, zal het verzoek tot terugneming 
geproratiseerd worden op basis van het aantal aandelen waarvan de terugname is gevraagd. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt met welke reden het gemeentebestuur over gaat tot de verkoop van deze aandelen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat dit gebeurt om toekomstige investeringen te financieren. 
 
Raadslid Jasper Goffin pikt hierop in en stelt zich de vraag of het dan niet te vroeg is om deze transactie te doen. 
Uit de jaarrekening 2018 blijkt dat heel wat geplande investeringen vertraging hebben opgelopen. Kan je deze 
aandelen dan niet beter verkopen wanneer je het geld echt nodig hebt? Volgens het raadslid zal dat mogelijk niet 
voor de eerstvolgende 2 jaar zijn en intussen is het kapitaal toch goed belegd als investering in duurzame energie. 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat Nuhma de gemeenten die aandelen van hun hebben de gelegenheid 
geeft om deze gedeeltelijk te verkopen. De betreffende aandelen zullen evenwel aangeboden worden op de 
particuliere markt en zodoende blijft de investering in duurzame energie behouden. 
 
 
06 Omgeving - Voorlopige vaststelling van de afschaffing van een deel van buurtwegen 28, 77 en 112 

gelegen binnen het RUP Sportpark - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit tot het voornemen om delen van buurtwegen 28, 77 en 112 in de atlas 
van de buurtwegen van de gemeente Hoeselt af te schaffen. Het college van burgemeester en schepenen wordt 
gelast met de organisatie van een openbaar onderzoek. 
 
Binnen het projectgebied van het RUP 'Sportpark' situeren zich delen van buurtwegen 28, 77 en 112 op locaties 
die door dit RUP anders ingevuld worden. Met het oog op de uitvoering van het RUP 'Sportpark' is het daarom 
aangewezen deze delen van buurtwegen af te schaffen en in een later stadium te herlokaliseren. Zo kunnen er 
geen problemen ontstaan bij het bekomen van een omgevingsvergunning en kan in een latere fase de exacte 
locatie van de nieuwe buurtwegen, zoals terug te vinden op bijgevoegd inrichtingsvoorstel, vastgelegd worden 
door een landmeter-expert. 
 
 
07 Omgeving - Intentieovereenkomst met Limburg.net inzake de uitvoering van het RUP Recyclagepark - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de intentieovereenkomst met Limburg.net, waarbij afspraken worden vastgelegd 
betreffende de effectieve uitvoering van het RUP 'Recyclagepark', goed met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Bert 
Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 2 stemmen tegen (Fons Capiot en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 4 onthoudingen (Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps en Jasper Goffin). 
 
De belangrijkste modaliteiten in de intentieovereenkomst zijn: 

• De gemeente Hoeselt zal overgaan tot grondverwerving van de percelen die voorwerp uitmaken van het 
RUP 'Recyclagepark'. 

• Na grondverwerving door de gemeente Hoeselt zal een perceel van minimaal 150mx60m ter beschikking 
gesteld worden van Limburg.net d.m.v. een recht van opstal voor een periode van 30 jaar. De 
opstalvergoeding wordt begroot op een bedrag van 1,00 EUR. 

• Limburg.net zal instaan voor de realisatie en uitbating van het recyclagepark. Alle kosten van de 
bouw/oprichting/uitbating worden door Limburg.net gedragen. 

 
Raadslid Fons Capiot is van mening dat het gemeentebestuur beter eerst de grond zou verwerven vooraleer een 
overeenkomst af te sluiten. Men moet de kar niet voor het paard spannen. Daarom vraagt de fractie Wij Hoeselt 
om een stemming en zullen zij tegen stemmen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt hierop dat men deze intentieovereenkomst net nù afsluit om het 
onteigeningsdossier kracht bij te zetten. 
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Raadslid Jasper Goffin merkt op dat het nieuwe recyclagepark ontsloten zal worden via de industriezone en vraagt 
zich af of dat wel verstandig is. Mocht de uitbreiding van de industriezone er om een of andere reden niet komen, 
zet je dit hele dossier dan niet vast? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat het nieuwe recyclagepark ontsloten kan en zal worden via de bestaande 
industriezone door een beperkte uitbreiding van de bestaande wegenis. Dit kan desnoods ook zonder de 
ontwikkeling van Industriezone 4. 
 
 
08 Omgeving - Voorlopige vaststelling van het onteigeningsbesluit, het onteigeningsplan en de projectnota 

voor de uitvoering van het RUP Recyclagepark - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad stelt het onteigeningsbesluit, opgemaakt in functie van het RUP ‘Recyclagepark’, voorlopig vast 
met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, 
Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 6 stemmen 
tegen (Fons Capiot, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de organisatie van een openbaar 
onderzoek. 
 
Het huidige recyclagepark is gelegen in natuurgebied. Voor de herlokalisatie ervan werd door de gemeente 
Hoeselt een RUP 'Recyclagepark' opgemaakt en goedgekeurd. De vaststelling van het onteigeningsbesluit maakt 
deel uit van de procedure om te komen tot de beoogde grondverwerving. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt of het nieuwe recyclagepark ook ontsloten zal worden via de Leeuwerikstraat. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat dit niet het geval zal zijn. Bij de realisatie van het ruimtelijk uitvoeringsplan 
Industriezone 4 zijn er wel een aantal verbindingen via trage wegen voorzien. 
 
Raadslid Fons Capiot heeft tegen gestemd bij het vorige agendapunt en hij deelt mee dat de fractie Wij Hoeselt 
ook nu tegen zal stemmen. In 2011 werd gezegd dat het nieuwe recyclagepark er zou zijn in 2013. Nu komt men 
vertellen dat het klaar zal zijn in 2023 als de vergunning van het bestaande recyclagepark vervalt. Intussen heeft 
men in Bilzen in 2018 een nieuw recyclagepark geopend. Burgemeester Frieda Brepoels zei daarover dat men dit 
graag samen met Hoeselt had gedaan, maar dat Hoeselt dat niet wou. Hier in Hoeselt blijft men maar talmen en is 
er nog steeds geen nieuw recyclagepark. Wat als de huidige eigenaars ook hier over gaan tot zelfontwikkeling? En 
nu ligt er een nieuw onteigeningsplan voor. Betekent dat dat er ook een oud is? Als dat zo is dan is de termijn van 
5 jaar waarbinnen men de realisatie moet aanvatten lopende. Dat is mogelijk een probleem. En tot slot wil 
raadslid Fons Capiot de bevoegde schepen en het schepencollege ook helpen, want het nieuwe onteigeningsplan 
is volgens hem niet juist. Eerst was er een gemeentelijk RUP Industriezone 4, daarna ook een gemeentelijk RUP 
Recyclagepark en vervolgens een provinciaal RUP Industriezone dat later echter weer werd ingetrokken. Volgens 
raadslid Fons Capiot is er een perceel in het nieuwe onteigeningsplan voor het recyclagepark dat in het RUP 
Industriezone 4 ligt en niet in het RUP Recyclagepark. Dat is een juridisch probleem dat de realisatie van het 
nieuwe recyclagepark opnieuw maanden achteruit kan zetten. In ieders belang dringt hij erop aan dit in orde te 
maken alvorens het nieuwe onteigeningsplan goed te keuren. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij er vrij zeker van is dat het nieuwe onteigeningsplan helemaal in orde is. Hij 
zal het voor de zekerheid persoonlijk nakijken en laten onderzoeken, maar volgens hem is er geen probleem. 
 
 
09 Omgeving - Aankoop perceel grond gelegen tussen de Oude Nederbaan en de Industrielaan - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda 
Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny 
Crommen), 6 stemmen tegen (Fons Capiot, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en 
Jasper Goffin) en 0 onthoudingen om over te gaan tot aankoop van het perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie C, 23 A 
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met een oppervlakte van 1.464 m² voor de prijs van 20.993,76 EUR. Het perceel is gelegen tussen de Oude 
Nederbaan en de Industrielaan en maakte eerder deel uit van het voorlopig vastgestelde provinciaal RUP 
'Prioritair regionaal bedrijventerrein Hoeselt en aanpassing afbakening van het kleinstedelijk gebied Bilzen'. Het 
perceel wordt aangekocht in functie van een eventuele toekomstige ontwikkeling. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat het gemeentebestuur voor dit perceel grond 12,00 EUR/m² zal betalen en 
daarbovenop nog een wederbeleggingsvergoeding van 9,15%. Dat is een buitengewoon hoge prijs voor een stuk 
grond waar nog geen duidelijke plannen mee zijn. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat projectontwikkelaars op dit moment vlot 15,00 EUR/m² en meer betalen voor 
de verwerving van landbouwgrond in projectgebied. Raadslid Michel Vanroy pikt hierop in en wijst raadslid Fons 
Capiot erop dat hij bij het agendapunt van het recyclagepark vond dat de gemeente eerst grond moest kopen en 
dan een overeenkomst moest maken en dat hij - nu er grond gekocht wordt - vindt dat dat niet moet gebeuren. 
Wat is het nu eigenlijk? 
 
Raadslid Fons Capiot vindt de aankoopprijs van deze grond erg hoog temeer omdat hij niet gelegen is in een 
ruimtelijk uitvoeringsplan. Daarom vraagt de fractie Wij Hoeselt een stemming en zullen zij tegen stemmen. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat de grond zeer goed gelegen is en dat de aankoop ervan een prima investering 
is voor de gemeente Hoeselt. 
 
 
10 Omgeving - Verlenging project 'Intergemeentelijke Samenwerking rond Wonen Zuidoost-Limburg' - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om toe te treden tot de interlokale vereniging 'InterGemeentelijke 
Samenwerking rond Wonen (IGSW) Zuidoost Limburg'. Deze vereniging heeft als partners de gemeenten Hoeselt, 
Riemst en Voeren, en projectuitvoerder vzw Stebo. 
 
De taakstelling van de vereniging wordt geformuleerd binnen 3 Vlaamse beleidsprioriteiten: 
• Doelstelling 1: Zorgen voor een divers en betaalbaar woonaanbod i.f.v. de woonnoden. 
• Doelstelling 2: Werken aan de kwaliteit van het woningpatrimonium en de woonomgeving. 
• Doelstelling 3: Inwoners informeren, adviseren en begeleiden inzake vragen over wonen. 
Deze doelstellingen dienen uitgevoerd te worden met bijzondere aandacht voor de meest woonbehoeftige 
gezinnen en alleenstaanden en voor transversale en bovenlokale thema’s die raakpunten hebben met wonen. 
 
De werkingperiode neemt een aanvang vanaf 01/01/2020 loopt tot en met 31/12/2025 met voor de gemeente 
Hoeselt een personeelsinzet gelijk aan 0,93 fulltime equivalenten. De kostprijs per jaar loopt van 37.080,88 EUR in 
dienstjaar 2020 geleidelijk op tot 48.213,84 EUR in dienstjaar 2025. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt of en waar zij inzage kan krijgen in het verslag van woonoverleg georganiseerd 
door vzw Stebo. Waar kan zij meer te weten komen over de werking van vzw Stebo? En kan zij geïnformeerd 
worden over bijvoorbeeld het gemeentelijk woonbehoefteplan? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij volkomen transparant wil zijn over IGSW Zuidoost-Limburg en de werking 
van vzw Stebo. Hij maakt er geen probleem van om deze mensen eens uit te nodigen voorafgaand aan een 
gemeenteraad voor een toelichting. 
 
Raadslid Jasper Goffin pleit ervoor om de mogelijkheden en de dienstverlening die vzw Stebo biedt nog beter te 
promoten bij de inwoners. En een accent hierbij zou kunnen zijn om duurzame woningbouw en duurzame 
renovaties te stimuleren. Hij zou hierin graag ijkpunten nemen en dit vervolgens opvolgen via metingen in de 
hoop hierin vooruitgang te zien. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat het leggen van dergelijke accenten een mogelijkheid is en dat hij dit voorstel zal 
meenemen in de samenwerking met vzw Stebo. 
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Raadslid Michel Vanroy verlaat de zitting. 
 
11 Omgeving - Reglement paalkampeerplaats 'Hooilingen' - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het reglement 'Paalkamperen' unaniem goed. 
 
Op dinsdag 28 mei 2019 werd de paalkampeerplaats 'Hooilingen' officieel geopend. Deze zogenaamde bivakzone 
is een locatie in de natuur waar het toegelaten is om te kamperen. Het bivakeren is gratis, maar er gelden wel 
specifieke regels. Deze regels staan in het reglement 'Paalkamperen'. Zo blijft de bivakzone rustig en kwaliteitsvol. 
 
Op voorstel van schepen Bert Vertessen beslist de gemeenteraad met unanimiteit en staande de vergadering om 
de toegelaten kampeertijd terug te brengen van 48u naar 24u conform de geldende reglementen op andere 
paalkampeerplaatsen in Zuid-Limburg. 
 
 
Raadslid Serge Voncken is aanwezig. 
Raadslid Michel Vanroy is aanwezig. 
 
12 Overheidsopdrachten - Samenwerkingsovereenkomst met Fluvius voor de gelijktijdige uitvoering van 

werken in het kader van het riolerings- en wegenisproject R000832 'afkoppeling Industrielaan' - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente Hoeselt en Fluvius met betrekking 
tot het riolerings- en wegenisproject R000832 ‘afkoppeling Industrielaan' unaniem goed. 
 
Het betreft een dossier voor de aanleg van een gescheiden rioleringsstelsel en de aanpassing van het wegdek in 
de Industrielaan. Het aandeel van de gemeente Hoeselt beperkt zich tot de wegeniswerken. De totale raming van 
deze riolerings- en wegeniswerken wordt niet vermeld, maar het gemeentelijk aandeel in de kosten verbonden 
aan de aanleg en verbetering van de openbare riolen kan 75 % bedragen, indien er door de Vlaamse 
Milieumaatschappij (VMM) geen subsidiëring wordt toegekend. Anderzijds komt er een tussenkomst van Fluvius 
in de wegeniswerken die de gemeente Hoeselt in deze straten gelijktijdig wenst uit te voeren. Voor het overige 
zullen alle kosten van het project (incl. studiekosten, toezicht, veiligheidscoördinatie, enz.) evenredig verdeeld 
worden tussen de partijen overeenkomstig het aandeel van elk van de partijen. 
 
 
13 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen gasketels parochiale lokalen Hoeselt centrum - 

Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2019-029 inzake 
de levering en plaatsing van 2 nieuwe aardgasketels in de parochiale lokalen Hoeselt centrum. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 31.000,00 EUR incl. btw. 
 
 
14 Overheidsopdrachten - Aankoop software vergaderbeheer - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2019-026 inzake 
de aankoop van een webgebaseerde softwareapplicatie voor het beheer van vergaderingen en het publiceren van 
informatie. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 22.500,00 EUR incl. btw. 
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Raadslid Serge Voncken vraagt of de dossiers van de gemeenteraad voortaan - met de introductie van dit 
softwarepakket - dan ook digitaal te raadplegen zullen zijn voor de raadsleden. Dat zou het inzagerecht in de 
praktijk sterk vergemakkelijken omdat men dan niet meer hoeft langs te komen in het gemeentehuis. De 
gemeentelijke administratie hoeft dan in principe ook geen papieren gemeenteraadsdossiers meer op te maken. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat de software in die mogelijkheid voorziet via een bijkomende module. Hij wil 
de invoering hiervan op termijn ook overwegen, maar heeft met de algemeen directeur en de dienst Secretariaat 
afgesproken dat zij en de andere gemeentelijke diensten eerst de gelegenheid krijgen om het nieuwe systeem 
binnen de interne werking goed onder de knie te krijgen. 
 
Raadslid Jasper Goffin is eveneens voorstander van dergelijke manier van werken en pleit ervoor om verder in te 
zetten op digitalisering. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat deze aankoop beschouwd kan worden als de eerste stap in dat proces. 
 
 
15 Lokale economie - Samenstelling middenstandsadviesraad Hoeselt (MARAH) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenstelling van de middenstandsadviesraad Hoeselt (MARAH) unaniem goed. 
 
 
16 School - Onderwijs - Aanwending werkingsbudget voor beleidsondersteuning - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring om een gedeelte van het werkingsbudget dat de gemeente 
Hoeselt ontvangt van het departement Onderwijs van de Vlaamse overheid aan te wenden voor de organisatie 
van beleidsondersteuning in GBS Alt-Hoeselt. Hierbij kunnen één of meerdere personeelsleden aangesteld 
worden met als doel grote klasgroepen te ontdubbelen of te ondersteunen. Om dit te realiseren wordt voor het 
schooljaar 2019-2020 een krediet van 7.000,00 EUR in het gemeentebudget ingeschreven. 
 
 
17 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke Holding nv in vereffening - Aanstelling gemeentelijke 

afgevaardigde algemene vergaderingen legislatuur 2019-2024 - Goedkeuring 
 
Agendapunt 17 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
 
De gemeenteraad stelt raadslid J. Boulet aan als afgevaardigde namens de gemeente Hoeselt in de algemene 
vergaderingen van de Gemeentelijke Holding nv in vereffening voor de legislatuur 2019-2024. 
 
 
18 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke Holding nv in vereffening - Agenda algemene vergadering van 

26 juni 2019 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Gemeentelijke Holding nv in vereffening 
op 26 juni 2019 unaniem goed. De afgevaardigde, dhr. J. Boulet, die de gemeente Hoeselt op deze vergadering zal 
vertegenwoordigen, wordt gemandateerd een positieve stem uit te brengen. 
 
 
19 Secretariaat (gemeente) - Klacht tegen handelen burgemeester Raskin op gemeenteraad van 25 april 

2019 - Kennisgeving 
 
Op 3 mei 2019 ontving de gemeente Hoeselt via het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) een klacht tegen 
burgemeester Raskin ingevolge de behandeling van agendapunt 14 van de gemeenteraad van 25 april 2019 over 



  Verslag GR 27/06/2019  9/14 

de niet-toegankelijkheid van het politiekantoor. Op verzoek van ABB maakte de gemeente Hoeselt op 10 mei 
2019 de nodige documenten en een uitgebreide toelichting over aan het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Het ABB stuurde op 12 juni 2019, na onderzoek van het dossier, een antwoord waarin de raadsleden gevraagd 
worden om tijdens het debat bij het onderwerp van bespreking te blijven en waarbij gewezen wordt op rol van de 
voorzitter van de gemeenteraad om tot een democratisch, respectvol en sereen debat te komen. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de klacht en van de beoordeling van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
 
20 Secretariaat - Klacht tegen beslissing gemeenteraad 25 april 2019 - Kennisgeving 
 
Op 2 mei 2019 ontving de gemeente Hoeselt via het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) een klacht tegen de 
goedkeuring van agendapunt 6 van de gemeenteraad van 25 april 2019 houdende de aanpassing van de 
verkeerssignalisatie Populierenstraat, chemin nr. 39, Heibrikstraat. Op verzoek van ABB maakte de gemeente 
Hoeselt op 10 mei 2019 de nodige documenten en een toelichting over aan het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Het ABB deelde op 29 mei 2019 mee dat na onderzoek van het dossier er geen redenen aanwezig waren om het 
betwiste besluit van de gemeenteraad van 25 april 2019 te vernietigen. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de klacht en van de beslissing van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt om uitdrukkelijk in het verslag op te nemen dat de fractie Wij Hoeselt er nota van 
neemt dat het Agentschap Binnenlands Bestuur van mening is dat er geen rekening gehouden moet worden met 
de voorwaarden in de afgeleverde omgevingsvergunning en met de wet op de stedenbouw. 
 
 
21 Secretariaat - Notulen gemeenteraad van 23 mei 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de notulen van de vergadering van de gemeenteraad van 23 mei 2019 unaniem goed. 
 
 
 
 
Bijkomende punten: 
 
22 Secretariaat (gemeente) - Huwelijken. Aparte wetgeving in Hoeselt? - Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Alfons Capiot heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Huwelijken. Aparte wetgeving in Hoeselt?  
Om stemmetjes te ronselen wordt er door burgemeester en schepenen getrouwd op zaterdag en zondag en op 
feestdagen. Op zich geen probleem mocht de wetgeving niet veranderd zijn sedert 31 maart 2019. Vanaf 31 
maart 2019 is het verboden en mogen en kunnen geen huwelijken meer voltrokken worden op zon- en 
feestdagen, tenzij de gemeenteraad hierover een apart besluit neemt. (wet 18 juni 2018 en wet 23 maart 2019) 
 
Art. 165/1.BW - 1 Op de door de partijen gekozen dag, met uitzondering van zon- en feestdagen, na verloop van 
de termijn bedoeld in artikel 165, licht de ambtenaar van de burgerlijke stand in het gemeentehuis, eventueel in 
aanwezigheid van de getuigen, aan de partijen de inhoud toe van hoofdstuk VI van deze titel. Om de beurt 
verklaren de partijen dat zij elkaars echtgenoot willen zijn. Daarna verklaart de ambtenaar in naam van de wet 
dat zij door het huwelijk verbonden zijn. Hij maakt daarvan zonder vertraging de akte op in de DABS. 
In afwijking van het eerste lid, kan de gemeenteraad op het grondgebied van de gemeente andere openbare 
plaatsen met een neutraal karakter, waarvan de gemeente het uitsluitend gebruiksrecht heeft, aanwijzen om 
huwelijken te voltrekken. 
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2 - In afwijking van het eerste lid, kan de gemeenteraad toestaan om huwelijken op zon- en/of feestdagen te 
voltrekken. 
 
In Hoeselt werd hierover tot op heden geen apart besluit door de gemeenteraad goedgekeurd. Nochtans vond 
een huwelijk plaats op donderdag 30 mei 2019 - Onze-Heer-Hemelvaart - in de kluis te Hern om 10u30. Het 
huwelijk werd voltrokken door een schepen bijgestaan door een gemeenteraadslid. De vraag stelt zich dan ook of 
hier een illegaal huwelijk voltrokken werd en overgeschreven werd in de registers van de burgerlijke stand. 
 
Om een huwelijk te voltrekken is de aanwezigheid van een personeelslid niet vereist. Men kan een personeelslid 
buiten zijn werkuren niet verplichten aanwezig te zijn. Er was op dit huwelijk geen personeelslid aanwezig. Op 4 
juni 2019 werden de personeelsleden van de burgerlijke stand op het matje geroepen bij burgemeester en 
schepenen omdat zij in het weekend en op feestdagen niet willen aanwezig zijn bij het voltrekken van huwelijken 
en werden zij door burgemeester en schepenen onder druk gezet dit wel te doen. Behoort de bevoegdheid over 
het personeel niet toe aan de algemeen directeur? Kan het dat burgemeester en schepenen dermate hun boekje 
te buiten gaan en dat allemaal voor een stemmetje? Moet de schepen en het gemeenteraadslid dat een illegaal 
huwelijk voltrok niet ontslag nemen? Krachtens art 14 BW zijn akten van burgerlijke stand authentieke akten. 
Hebben burgemeester en schepenen al stil gestaan bij de gevolgen van het sluiten van een illegaal huwelijk op 
vlak van erfrecht, huwelijksvermogensrecht, fiscaal recht, enz.? 
 
Raadslid Fons Capiot licht het bijkomend agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux, die het betreffende huwelijk voltrok, erkent dat er een procedurefout is gemaakt. Door een 
wetswijziging op 31 maart 2019 mogen er inderdaad geen huwelijken meer voltrokken worden op zon- en 
feestdagen zonder expliciete toelating van de gemeenteraad. Dit huwelijk is echter nog aangenomen en in de 
planning gezet in januari 2018 waardoor allicht deze vergissing tot stand kwam. De schepen heeft intussen 
evenwel voor een oplossing gezorgd om het gehuwd paar toch rechtszekerheid te bieden door de procureur te 
contacteren met het verzoek om het huwelijk te regulariseren. Dat zal normaal gesproken geen probleem zijn. 
 
Raadslid Fons Capiot is tevreden dat deze mensen rechtszekerheid zullen krijgen al hoopt hij dat ze intussen geen 
onroerend goed hebben gekocht of een lening hebben afgesloten en daarmee voor problemen komen te staan. 
Hij pleit ervoor de mogelijkheid om te huwen op zaterdagen, zon- en feestdagen af te schaffen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij hier geen voorstander van is. Waarom zouden we dit als gemeentebestuur 
niet doen? Iedere politieker doet toch aan politiek om de inwoners van Hoeselt ten dienste te zijn en om hun - 
waar mogelijk - tegemoet te komen. Als hij zich dan kan vrijmaken en die mensen willen hun huwelijksdag 
plannen op een zon- of feestdag waarom zou hij dat huwelijk dan niet doen? Bovendien is het in zijn specifieke 
geval op een zaterdag, zon- of feestdag ook makkelijker te combineren met zijn eigen job in het onderwijs dan op 
een gewone weekdag. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt waarom het dan nodig is om personeelsleden van de dienst Burgerzaken wel op te 
eisen op een zaterdag, zon- of feestdag? 
 
Schepen Yves Croux betreurt dat raadslid Fons Capiot mist blijft spuien over de vraag naar assistentie bij 
huwelijken van het schepencollege aan de dienst Burgerzaken. Wat raadslid Fons Capiot vertelt is gewoon niet 
juist en niet de waarheid. Er is door het schepencollege enkel gevraagd om assistentie bij huwelijken op 
weekdagen en op zaterdagen. En dus duidelijk niet op zon- en feestdagen. De personeelsleden die iets anders 
beweren mogen hem altijd opbellen om dit uit te klaren. En de assistentie is gevraagd om enerzijds een helpende 
hand te hebben bij de ontvangst van het huwelijkspaar en anderzijds om de ceremonie ook het nodige cachet te 
geven. 
 
Raadslid Fons Capiot repliceert dat zaterdag nochtans ook een vrije dag is voor het personeel. Als iemand van hun 
hiermee naar de arbeidsrechtbank stapt, heeft het gemeentebestuur een probleem. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat het schepencollege intussen een akkoord heeft met de personeelsleden van 
de dienst Burgerzaken om assistentie te verlenen bij huwelijken op een zaterdag. In de meeste gevallen zal de 
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burgemeester of de schepen bijgestaan worden door een gemeenteraadslid. In de resterende gevallen - en dat 
zullen er naar schatting een tiental zijn - zal de dienst Burgerzaken zorgen voor assistentie. 
 
Raadslid Fons Capiot haalt tot slot aan dat volgens hem enkel de algemeen directeur bevoegd is om dit soort 
personeelszaken te regelen. Er is hier geen tucht in het spel en dus heeft het schepencollege hier niets aan te 
zeggen. Dit is onprofessioneel. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat de regeling die getroffen is tot stand is gekomen in overleg met alle 
betrokkenen. Zowel het diensthoofd Burgerzaken als de algemeen directeur hebben overlegd met zowel het 
schepencollege als met de medewerkers van de dienst Burgerzaken en dit zowel individueel als gezamenlijk. Het 
schepencollege heeft op individuele basis met de medewerkers gesproken om beter te begrijpen wat hun 
standpunt was. Door met mekaar te praten is men tot een akkoord gekomen. 
 
 
23 Secretariaat (gemeente) - Participatie burgers aan het beleid - Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Overal in Limburg worden gemeentelijke/openbare infovergaderingen gehouden bij belangrijke 
beslissingen/openbare werken enz. Zie Riemst, Tongeren, Sint Truiden, Wellen,… In Hoeselt kan dat blijkbaar 
niet/heeft men daar schrik voor? - (zie de reactie na de protesten op het project Tongersesteenweg; na 6 
maanden nog steeds geen info-vergadering/waarom niet op voorhand een info-vergadering gehouden over de 
aanpassing parking kerkplein?) 
In de krant van maandag 17 juni 2019 staat dat men in Pelt een enquête en werkvergaderingen houdt bij de 
inwoners om zo de participatie van de burgers bij de werking en de beleidsplannen te vergroten. In Wellen 
betrekt men ook de inwoners bij het opmaken van de beleidsplannen (zie HBVL 20/06/2019) Waarom doet men 
dat niet in Hoeselt? 
 
Het gaat hier in Hoeselt om een voortzetting van de vorige coalitie en wellicht heeft de coalitie toch vorig jaar al 
afgesproken wat men zou willen realiseren? Of niet? Waarom wordt hier niet over gecommuniceerd? 
 
Met Best-Groen dringen wij er bij het schepencollege op aan dat er meer openheid, meer duidelijke en tijdige 
communicatie naar de gemeenteraad en vooral naar de burgers plaats heeft. Wij dringen aan op de instelling van 
een deontologische code en een aanpassing van het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad waarbij ook 
meer aandacht is voor participatie van de burgers. Wij verwachten dat tegen de volgende gemeenteraad een 
voorstel van deontologische code en huishoudelijk reglement aan de gemeenteraad wordt voorgelegd. 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het bijkomend agendapunt toe. 
 
Voorzitter Jordi Boulet licht toe dat er momenteel gewerkt wordt aan het huishoudelijk reglement en de 
deontologische code. Hij verwacht dit te kunnen agenderen op één van de gemeenteraden in het komende 
najaar. 
 
Schepen Yves Croux vult aan dat inspraak in het beleid - zoals ook altijd in het verleden - zal worden 
georganiseerd via de gemeentelijke adviesraden. Via die weg kunnen belanghebbenden en verenigingen hun 
mening kenbaar maken. En bij grote projecten worden er wel degelijk infovergaderingen gehouden waarop de 
dossiers worden toegelicht en besproken. Aan een huishoudelijk reglement, een deontologische code en ook een 
participatiereglement wordt gewerkt. Hij heeft de afspraak met de algemeen directeur en de dienst Secretariaat 
dat deze reglementen stap voor stap tot stand komen binnen een redelijke termijn. 
 
Schepen Bert Vertessen vult aan dat er één jaar voor een groot rioleringsproject steeds een infovergadering 
gehouden wordt. Kort voor de eigenlijke start van de werken wordt er dan nogmaals gecommuniceerd. En wat de 
deontologische code betreft, hij is bereid om deze op te stellen via een werkgroep waarin alle fracties van de 
gemeenteraad raadsleden kunnen afvaardigen. 
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Raadsleden Serge Voncken en Jasper Goffin benadrukken de volgens hun grote noodzaak om beter en eerder te 
communiceren. Het gemeentebestuur moet werk maken van meer openheid en ook meer en beter luisteren naar 
de mensen. Dit moet bovendien tijdig gebeuren zodat het geen mededelingen worden van dingen die eigenlijk al 
lang vastliggen. 
 
 
24 Secretariaat (gemeente) - Infovergadering bouwproject Tongersesteenweg - Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
De omwonenden van het project Tongersesteenweg vragen zich af of er nog een algemene infovergadering zal 
komen? En indien ja, wanneer zou deze komen? 
En gaat deze enkel over dit project, of worden alle projecten in Hoeselt daarin besproken? 
 
Bovendien zou er een verkeerstelling hebben plaats gehad maar worden ook daar geen resultaten van 
meegedeeld. Wie heeft de verkeerstelling van Kolmont laten afvoeren, en waarom? Wat waren de resultaten? 
Wie heeft de nieuwe telling aangevraagd, en wanneer is deze voorzien? Waar komen de meetpunten, en tegen 
wanneer zouden deze resultaten bekend gemaakt worden? 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het bijkomend agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat er intussen wel degelijk nog een overleg is geweest tussen de 
projectontwikkelaar en een 20-tal omwonenden. En daar zal het niet bij blijven. Vooraleer er een nieuw en 
aangepast bouwplan wordt ingediend, wordt er nogmaals een overleg georganiseerd met de buurt. Maar dat kan 
pas wanneer er ook nieuwe ontwikkelingen zijn in het dossier en dit terug in beweging wordt gezet door de 
projectontwikkelaar. Dat is voorlopig echter niet het geval. 
 
De schepen bevestigt dat er intussen wel een verkeerstelling is gebeurd zoals eerder aangegeven. De resultaten 
hiervan zijn bij de gemeentelijke dienst Omgeving en gemeenteraadsleden kunnen dat - wat hem betreft - komen 
inkijken. Er is voor alle duidelijkheid geen nieuwe verkeerstelling aangevraagd. Het gemeentebestuur werkt in het 
kader van het RUP Handel en het BPA Stationsbuurt aan een voorstel voor het Agentschap Wegen & Verkeer 
(AWV) en het departement Mobiliteit en Openbare Werken (MOW). Er is immers een deelplan nodig van de 
gewestweg N730 vanaf de kruising met de Gansterenstraat tot de kruising met de Lindekapelstraat om ook in de 
toekomst een vlotte doorstroming te garanderen. Mede daarom is er ook nog geen nieuw bouwplan ingediend. 
Schepen Yves Croux heeft komende week opnieuw een overleg met AWV en MOW. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of er niet meerdere verkeerstellingen op verschillende momenten nodig zijn. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat deze verkeerstellingen zeer kostelijk zijn. Ze zijn uitgevoerd op een ogenblik 
met normale trafiek door een bekwaam studiebureau met een uitstekende reputatie. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt inzake de verkeerstelling om meer transparantie naar de buurtbewoners. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat de meetgegevens en resultaten op dit ogenblik in handen zijn van 
verkeersdeskundigen. Hij stelt voor de experts ze te laten bekijken en hun te laten oordelen. 
 
 
25 Secretariaat (gemeente) - Verkeersveiligheid: oversteekplaats voor fietsers op het kruispunt Goosstraat-

Romershovenstraat - Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
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Het vrijliggende fietspad langs de Goosstraat is een comfortabel fietspad met een hoge intensiteit aan 
fietsbewegingen. Fietsers die richting Romershoven willen rijden dienen de Goosstraat over te steken aan het 
kruispunt met de Romershovenstraat. De zichtbaarheid van de overstekende fietsers voor de automobilisten op 
de Goosstraat is slecht op deze locatie. De toegelaten snelheid op de Goosstraat is begrensd op 70 km per uur. 
Een niet te onderschatten aandeel van de bestuurders op de Goosstraat hebben echter de neiging om (een eind) 
boven de toegelaten snelheid te rijden. De slechte zichtbaarheid van de wachtende fietsers in combinatie met de 
hoge snelheid van de automobilisten resulteert in zeer gevaarlijke situaties. Is de gemeente bereid om deze 
gevaarlijke situatie op het vlak van verkeersveiligheid aan te pakken? Zo ja, op welke manier wenst men dit 
probleem aan te pakken? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het bijkomend agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat dit topic afgelopen maand besproken is op de gemeentelijke 
verkeerscommissie. De verkeersdeskundigen van de politie Bilzen-Hoeselt-Riemst zijn gevraagd om de situatie te 
onderzoeken. De schepen verwacht meer nieuws te hebben tegen september as. 
 
 
26 Secretariaat (gemeente) - Verkeersveiligheid: geplande werken aan afrit 31 E313 Bilzen/Hoeselt - 

Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
De gevaarlijke verkeerssituatie aan de afrit 31 van de E313 is allen gekend. Op sommige spitsuren moet men 
reeds van een eind voor de effectieve uitvoegstrook voorsorteren op de pechstrook om af te slaan richting 
Hoeselt/Bilzen. Tijdens de vorige legislatuur is dit reeds door de burgemeesters van beide gemeenten aangekaart 
bij het Agentschap Wegen & Verkeer. Welk gevolg heeft het Agentschap Wegen & Verkeer gegeven aan deze 
klachten? Heeft de gemeente recent nog initiatief genomen om deze problematiek aan te kaarten bij het 
Agentschap Wegen &Verkeer? Kaderen de geplande werken aan de afrit E313 binnen het verbeteren van de 
doorstroming op deze afrit? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het bijkomend agendapunt toe. Hij geeft aan dat ook hij vastgesteld heeft dat er 
intussen aanpassingen gebeurd zijn en dat deze een verbetering met zich mee hebben gebracht. Hij stelt voor dat 
het gemeentebestuur dit nauwgezet blijft opvolgen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de gedane aanpassingen er mede gekomen zijn op aandringen van de 
gemeente Hoeselt. Het wordt uiteraard verder opgevolgd en de schepen weet dat er eventueel nog 
mogelijkheden zijn om de voorsorteerstrook nog bijkomend te verlengen. 
 
 
27 Secretariaat (gemeente) - Groenonderhoud: beheren van de wandelpaden - Kennisgeving 
 
Raadslid dhr. Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 juni 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Onze gemeente kent enkele mooie uitgestippelde wandelroutes. Deze wandelroutes liggen op openbaar domein 
en zijn ondertussen op vele plaatsen ontoegankelijk geworden door de hoge vegetatie. Met welke frequentie 
worden deze wandelpaden vrij gemaaid? Doet de gemeente dit met eigen personeel of worden deze werken 
uitbesteed? Is de gemeente Hoeselt bereid de frequentie van de maaibeurten te verhogen zodoende deze 
wandelroutes het hele jaar door toegankelijk te houden? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het bijkomend agendapunt toe. 
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Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij hoopt dat de Technische Dienst en de betrokken externe 
dienstverleners er in slagen om de nodige onderhoudswerken aan de wandelroutes bij te houden. Zo niet zal hij 
er enkele moeten sluiten. Op dit ogenblik wordt er bovendien op Vlaams niveau gediscussieerd over het behoud 
van de subsidies voor de parkrangers. Hopelijk komt hier geen negatieve uitkomst, want dat zou een serieuze 
tegenslag zijn. 
 
Raadslid Serge Voncken benadrukt dat de Hoeseltse wandelpaden wellicht de grootste toeristische troef van 
Hoeselt zijn die duizenden bezoekers naar de gemeente lokken. Het is erg belangrijk deze in goede staat te 
houden. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de huidige achterstand mede voortkomt uit de inzet van de groenwerkers 
voor onderhoudswerken n.a.v. Hoeselt Kermis, n.a.v. de Hoeselt Run, op de site van het paalkamperen en aan de 
kappelletjes n.a.v. de Meimaand. Het is de bedoeling de maaiwerken nu terug te hernemen aan een frequentie 
van 1x per 3 weken. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u50. 


